
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 1. marts 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 257
Hvordan vil ministeren sikre, at kommunerne får kendskab til og dermed i de-
res budgetlægning kan tage højde for de krav om tilbagebetaling af for meget
betalt ejendomsskat, der er en følge af SKATs fejlvurderinger, som især kan
have stor betydning for kommuner, der er ejere af store eller meget værdiful-
de ejendomme, som klager over en vurdering? Der henvises til Hvidovre
Kommunes henvendelse, SAU alm. del – bilag 128.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mikkel Dencker (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mikkel.Dencker@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lea Wermelin
formand
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